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16個自動洗衣程序
16 Automatic Laundry Programmes
配備共16個專為不同衣物質料和特性而度身設計的自動洗衣程式，無論是強力去污洗滌、輕柔呵護洗滌，還是快速節能洗滌，甚至針對牛

仔、棉質、羊毛、運動服等不同衣物的洗滌，只需一按鍵即可自動為您實現，簡單易用。
Equipped with 16 automatic laundry programmes that cater to different fabrics, from Cotton, Jeans, Wool, Sportswear to Baby Care, simply choose the programme 
you need and the washer dryer will take care of your laundry needs.

8公斤洗衣
8kg Washing Capacity 
既可輕鬆洗滌大件被鋪床單，亦可一次洗淨全家衣

物，並確保洗滌過程中有足夠空間供衣物翻轉，提高

清潔效果。 

8kg load can easily handle large bedding items, or wash the entire family's 
clothing in one go, ensuring enough space for the clothes to tumble 
during the washing process, thus improving cleaning effectiveness.

我的模式
My Cycle

快速洗滌
Quick

運動服
Sportswear

20°C冷水洗滌
20°C

牛仔布
Jeans

羊毛衣物
Wool

節能洗滌40-60°C
Eco Wash 40-60°C

棉質衣物-環保
Cotton-Eco

脫水
Spin

過水及脫水
Rinse & Spin

乾衣模式
Dry Only

嬰兒衣物
Baby Care

棉質衣物
Cotton

1小時洗衣及乾衣
One Hour W/D

混合衣物
Mixed

洗衣及乾衣
Wash & Dry

洗衣乾衣2合1
Washer & Dryer 2-in-1
將「洗衣」及「乾衣」兩大功能完美結合的德國寶嵌入

式洗衣乾衣機，一機取代傳統洗衣機及乾衣機，為您釋

放寶貴的家居空間；洗滌衣物從此一氣呵成，無需再久

等洗衣再晾衫，亦不再受天雨或潮濕天氣影響，快捷、

方便又高效。
All new German Pool Built-In Washer & Dryer seamlessly integrates the 
washer and dryer into one machine, replacing the need for separate 
washing machine and dryer, freeing up precious space in your kitchen 
or bathroom. From now on, you can simply place your laundry into the 
washer dryer, and won’t have to bother with hanging wet laundry, or 
worry about doing laundry on humid or rainy days.

+
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3種乾衣程度
3 Drying Levels
特設高、中、低三檔乾衣程度，可針對不同衣物材質和濕度選擇合適的檔位，例如羊毛、絲質或較纖薄的衣物使用低檔，而棉質衣物則可

選擇中檔，避免因高溫破壞衣物纖維、導致縮水或變形等，保護您心愛的衣物。
Specially designed with 3 drying levels - high, medium, and low; low setting is suitable for wool, silk or delicates, medium setting for cotton clothes to prevent 
fiber damage, shrinking or deformation due to high temperatures, thus safeguarding your beloved garments.

6公斤乾衣
6kg Drying Capacity
擁有比市面上大部分洗衣乾衣機更大的乾衣容量，

能一次處理更多衣物，減少乾衣次數，節能、省

時、慳功夫。

With a larger dryer load than most washer dryers on the market, you 
can now dry more clothes at once, reducing the frequency of drying 
cycles, saving energy, time, and effort.+

|   3



智能變頻摩打 慳電寧靜
BLDC Inverter Motor  Quiet & Energy-Saving
配備摩打中最高級別的BLDC直流無刷摩打，比傳統有刷摩打更慳電、更寧靜、更穩定，能自動根據洗衣程式、衣物材質等智能調節轉

速和參數，將能耗、噪音、震動都降至最小，更榮獲機電署一級能源標籤認證，節能環保。
Equipped with the highest level of BLDC brushless inverter motor that is more energy-efficient, quiet, durable and stable than traditional brushed motors. It can 
automatically adjust the speed and parameters intelligently based on the laundry programme and fabric type, minimizing energy consumption, noise, and vibration. 
Awarded Grade 1 energy label by EMSD, it is certified to be eco-friendly and energy efficient.



1,400轉超高運轉速度
1,400 RPM Ultra High Speed Spin
滾筒能在洗衣和脫水過程中以短時間達到每分鐘1,400轉高速運作，產生強大漩渦和離心力360°反覆沖刷衣物除污，並大幅縮短脫水時

間；獨特護衣滾筒設計，產生立體按摩水流對衣物進行仿人手按摩，呵護並有效提高衣物蓬鬆度。
The drum can spin up to a maximum speed of 1400 rpm, producing a powerful vortex and centrifugal force to thoroughly extract dirt and shortens spin cycle time; 
triple water jet design creates a three-dimensional water flow powerful enough to remove stubborn stains but gentle as if washing by hand, preventing snags and 
tangling, reduce pilling, stretching and color fading, so your clothes will look new and remain soft.
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24小時超長定時
24 Hour Delay Start Function
預先設定洗衣程式和時間，洗衣乾衣機到時到候自動運作，從此

毋需再呆等收衫。
Delay Start Function allows you to set the washing programme and starting 
time, so you can do laundry even in your sleep.

童鎖安全功能
Child Lock Function
上鎖後除開關鍵外，所有功能鍵全部暫停，有效避免兒童錯誤操

作，清潔亦更加方便。
When lock is activated, all keys become unresponsive, preventing children 
from accidentally operating the machinery.

嵌入式慳位設計
Space-Saving Built-In Design
專為嵌入而專門設計的機身，高度僅約825mm，毋需「飛頂」，

其開孔尺寸與市場上大部份洗衣乾衣機相容，方便直接一換一大

升級；一體式設計慳位又美觀。
Built-in design especially for installing inside cabinets, the washer dryer’s 
height is only approx. 825mm, no need to remove the top cover, and its built-in 
dimensions match most built-in washer dryers on the market, convenient for 
direct upgrade and replacement without altering the cabinet.



蜂巢式注水孔
Honeycomb Water Injection
細密分佈的注水孔有效帶動水流，形成環形噴淋效果，使洗滌劑

溶液更易滲透衣服，提升洗衣效果。
The honeycomb openings effectively drive water into a circular motion, 
allowing detergent to easily dissolve for effective laundry care.

貼心個人化設定
My Cycle Function
特設「My Cycle我的模式」儲存您的自定程式，一按啟動，化繁

為簡，極之方便。
Save your most frequently used programme as My Cycle, and daily laundry becomes 
a simple one-tap operation.
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德 國 寶 ( 香 港 ) 有 限 公 司  G E R M A N  P O O L  ( H O N G  K O N G )  L I M I T E D
香港 Hong Kong 
銅鑼灣Fashion Walk京士頓街9號 
Fashion Walk, 9 Kingston Street, 
Causeway Bay 
T. +852 3110 2030

+852 6530 5963

澳門 Macau 
澳門青洲大馬路(青洲新路)

515號美居廣場第二期1樓A座 
1 Andar A, Edf. Mei Kui Kuong 
Cheong Fase 2, 515 Av. do 
Conselheiro Borja 
T. +853 2875 2699

中國 China 
佛山市順德區大良街道五沙新翔路 
Xinxiang Road, Wusha, Daliang, 
Shunde District, Foshan City
T. +86 757 2219 6888

 
土瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, 
Tokwawan
T. +852 2773 2828

+852 9387 2380

 
九龍灣MegaBox L5-5舖
Shop L5-5, MegaBox, 
Kowloon Bay
T. +852 3907 0356

+852 9018 8648
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前置式洗衣機
WSR-3714

前置式洗衣機
WSR-2714

WiFi智能UV乾衣架
ADR-383-SC

手提蒸氣掛熨機
IRH-211

UVC蒸氣熨斗
IRS-210

臭氧消毒衣架
OSH-030

安裝尺寸 Installation Dimensions

衣物護理系列 Garment Care Series

型號 Model WDM-3814

電壓/頻率 Voltage/Frequency 220-240 V~ ,50 Hz

額定功率 Rated Power 1,900 W

最大洗衣重量 Maximum Washing Capacity 8 kg

最大乾衣重量 Maximum Drying Capacity 6 kg

水壓 Standard Water Pressure 0.05-1 MPa

產品尺寸 Product Dimensions (W) 595 x (D) 540 x (H) 825 mm

淨重 Net Weight 64 kg


